手持式激光清洗机

HANDHELD LASER CLEANING











本机是新一代表面清理的高科技产品。易于安装、操控和 实现自动化。可进行无化学试剂、无介质、无尘、无水的清洗, 表面洁净度高,能够清除物件表面树脂、油污、污渍、污垢、绣浊、 涂层、镀层、油漆。

This machine is a new type of high-tech products for cleaning the surface, can be cleaning without chemical reagent, medium, dusty and water, and the surface clearness is quite good, also can remove the resin, grease, stains, dirt, embroidered turbidity, coating, paint from the products surface.

- 无研磨、非接触,高效环保、无化学污染,几乎无损伤基材表面。
- 可设置出光宽度,清洗精准。
- 操作方便,通电即用,无耗材。
- 可调激光参数,适用多种环境,效果更佳。
- No grinding, non-contact characteristics, efficient and environmentally friendly, no chemical pollution, almost without damage to the surface of the substrate.
- Can set the light width, cleaning accuracy.
- Easy to operate, use when powered on and no consumables.
- Adjustable laser parameters for a variety of environments, better results.

广泛应用于模具行业、汽车制造、船舶业、食品加工、污水处理、橡胶轮胎、石油化工等行业。

Widely used in mold industry, automobile manufacturing, shipbuilding industry, food processing, wastewater treatment, rubber tires, oil, chemical industry, etc.

适用于金属表面除锈、表面除漆脱漆处理、表面油污、污渍、污垢清洗、表面镀层、涂层清除、焊接面预处理、喷涂面预处理、石像表面灰尘及附着物清除、橡胶模具残留物清理。

It is suitable for removal the rust of the metal, oil, dirt,removal the coating of the products,removal the welding surface,removal the painting surface,removal the dust of the statues,removal the residue of the rubber molds.

性能 / 型号	Performance/model	SK-CL100
最大输出功率	Max.Output power	100W
激光波长	Wavelength	1064nm
冷却方式	Cooling	风冷 Air
焦深	Focal depth	±2.5mm
机型选配	Model	手持式 Handheld
供电电源	Power supply	AC220V±10%/1PH/50Hz
机器尺寸(长*宽*高)	Machine size (L*W*H)	500*230*520mm
整机重量	Weight	35KG